
Til Meland kommune

Vedrørende  kunstgressbane på  Vestbygd Skule

Styreti Holmemarka Vel ble kontaktet av Nordre Holsnøy Idrettslag etter forslag på årsmøtet til
idrettslaget om  å  legge kunstgress på fotballbanen ved Vestbygd Skule. Holmemarka Velforening
hadde styremøte 19.05.15. På styremøtet møtte to representanter fra Nordre Holsnøy Idrettslag
som presenterte prosjektet.

NHlL har mange medlemmer i vestbygdkrinsen og ønsker derfor å kunne tilby innbyggerne et
alternativ til kunstgressbanen på Rossland.

Idrettslaget vil primært ikke bruke banen i forbindelse med fotballkamper, men som et alternativ
for trening av de yngste lagene dersom banen på Rossland er opptatt. Ellers vil banen være åpen for
alle som vil bruke den, også til andre aktiviteter enn fotball.

Idrettslaget har værti kontakt med Vestbygd Skule og Meland Kommune (som er eier av tomten)
vedrørende kunstgressbanen og inntrykket er at disse er positive til prosjektet.

Per dags dato er det Holmemarka Vel som har vedlikehold av grusbanen, NHIL vil overta
vedlikeholdet dersom det blir lagt kunstgress.

Utbyggingen av kunstgressbanen er anslått til å koste mellom MNOK  1  - 1,2. NHIL har ikke økonomi
til å opprette kunstgressbane alene. Idrettslaget ønsker  å  avsette en større sum til utbygging av
banen, men vil de søke etter manglende midleri næringslivet, kommunen etc. Styret i Holmemarka
Vel har vedtatt  å  støtte utbyggingen med kr 40 000.

Holmemarka Vel holdt informasjonsmøte for medlemmene i Velforeningen 7. juni kl 1800, sammen
med representanter fra NHIL. De fremmøtte var positive til forslaget om bygging av kunstgressbane.
Det ble fremhevet at dette var ett viktig bidrag til lokalsamfunnet.

Holme, 24.08.2015

S  rélederi Holmefn'5Fka Vel  "
Viggo Solberg


